
Beste leden van de raadswerkgroep Duurzaamheid (i.o.), cc. overige raads-, burger- en collegeleden, 

Allereerst dank voor de grote inzet en betrokkenheid bij het opstellen van de zienswijze bij de concept 

Regionale Energie Strategie. Waarbij wij ons zeer goed realiseren dat dit onder (te) grote tijdsdruk 

heeft moeten plaatsvinden. U kunt allen rekenen op onze inzet in het vervolg meer tijd en daarmee 

ruimte voor zorgvuldigheid in te bouwen.  

Wat betreft de concept zienswijze – er zullen door ons vóór 10 september geen aanpassingen meer 

worden gedaan. De zienswijze zoals die er nu ligt sluit in grote lijnen goed aan bij wat er vanuit de 

verschillende partijen is aangedragen. Daarnaast biedt juist de ontmoeting van 10 september ruimte 

voor het met elkaar in gesprek gaan om zo waar nodig aanpassingen of toevoegingen te doen op het 

concept zienswijze zodat deze in aangepaste vorm op 17 september door de raad besproken en 

mogelijk vastgesteld kan worden.  

Wel zullen wij voor 10 september een presentatie voorbereiden als inleiding op het gesprek over de 

zienswijze. Hierin zullen wij ook een voorstel opnemen over de manier waarop aanvullingen die nog 

gedaan zijn, waaronder de aanvullende bijdrage van de T@B, verwerkt zijn. Wij ontmoeten u graag op 

10 september. 

Met vriendelijke groet,  

Jan Nederveen 
wethouder  
 

 


